



MAJLIS PERBANDARAN KLUANG

KENYATAAN SEBUTHARGA TERBUKA

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) dalam gred dan pengkhususan yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi menjalankan kerja-kerja berikut :-

BIL.	BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARAF SEBUTHARGA & SYARAT-SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT TAWARAN TUTUP
1	<p>NO SEBUTHARGA: MPK/SH/LSKP/1-2016</p> <p>Kerja-Kerja Menaiktaraf Taman Rekreasi Gunung Lambak Resort, Kluang</p>	<p>CIDB</p> <p>Gred : G2</p> <p>Kategori : CE21</p> <p><i>Kerja-kerja Am Kejuruteraan Awam</i></p>	<p>Mulai : 29/08/2016 (ISNIN) Jam : 12.00 tengahari</p> <p>Jabatan Kejuruteraan Majlis Perbandaran Kluang, Wisma Majlis Perbandaran Kluang, Aras 2, Jalan Kota Tinggi, 86000 Kluang, Johor</p>	<p>Tarikh Tutup: 07/09/2016 (RABU)</p> <p>Sebelum atau Pada Jam 12.00 tengahari</p> <p>Jabatan Kejuruteraan Majlis Perbandaran Kluang, Wisma Majlis Perbandaran Kluang, Aras 2, Jalan Kota Tinggi, 86000 Kluang, Johor</p>
1	<p>NO SEBUTHARGA: MPK/SH/KA/26-2016</p> <p>Kerja-Kerja Pengubahsuaian Ruang Pejabat Di Pejabat Majlis Perbandaran Kluang, Jalan Pejabat Kerajaan Untuk Jabatan Penguatkuasaan Dan Bahagian Tunggakan Hasil, Majlis Perbandaran Kluang</p>	<p>CIDB</p> <p>Gred : G2</p> <p>Kategori : B28</p> <p><i>Kerja Ubahsuai</i></p>	<p>Nota : Penyebutharga dikehendaki membawa Sijil Asal beserta salinan untuk Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil ASAL SPKK (Sijil Perolehan Kerja Kerajaan) oleh CIDB dan Sijil Asal Taraf Bumiputera oleh PKK yang masih SAH TEMPOH LAKUNYA berserta Surat Wakil dan Cop Syarikat semasa membeli dokumen sebutharga.</p> <p>Penyebutharga juga dikehendaki membawa PENDAFTARAN SSM ASAL untuk penyemakan kawasan pendaftaran syarikat.</p> <p>TEMPOH SAH LAKU KEDUA-DUA LESEN HENDAKLAH SEKURANG-KURANGNYA TIGA (3) BULAN DARI TARIKH TAMAT</p>	

- i) Setiap dokumen sebutharga dijual dengan harga **RM 50.00**. Wang pembayaran tidak akan dikembalikan.
- iii) Bayaran dalam bentuk Wang Tunai
- iv) Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeteri dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga seperti tertera di atas.
- v) Penyebutharga yang tidak mendapat apa-apa jawapan selepas 3 bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.
- vi) Penyebutharga adalah dinasihatkan supaya melawat dan meninjau tapak bina sebelum memasuki tawaran sebutharga. Sebarang butiran yang tidak diperhargakan adalah dianggap telah dimasukkan ke dalam butiran lain dan haruslah dilaksanakan. Maklumat dan lawatan tapak (JIKA PERLU) akan diatitkan.

Tarikh Iklan: 29/08/2016